
 
 

                                    

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θεσσαλονίκη, 12/11/2020    

 

Των:   Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 

Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

 

ΠΡΟΣ:   Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 

 

 

ΘΕΜΑ:  «Καταβολή οικονομικής αποζημίωσης και “πάγωμα” οφειλών στους 

πληττόμενους επιχειρηματίες του κλάδου των δεξιώσεων – “catering”». 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Όπως γνωρίζετε, μια  επιχείρηση που κλείνει στα πλαίσια των περιοριστικών μέτρων  

λόγω “Covid-19”, υποχρεώνεται να πληρώνει το 60% του ενοικίου έδρας και  

υποκαταστημάτων της και κανονικά τους  λογαριασμούς παγίων ΔΕΚΟ, τα ενδεχόμενα 

δάνεια και πρόστιμα και τις ασφαλιστικές εισφορές, ενώ ό,τι μένει απλήρωτο,  

συσσωρεύεται στους επόμενους μήνες. Ως εκ των άνω, σε δεινή θέση έχει οδηγηθεί ο 

κλάδος διοργάνωσης δεξιώσεων («catering»). Ο συγκεκριμένος επαγγελματικός κλάδος 

έχει υποστεί τεράστιο οικονομικό πλήγμα, με άδηλο το μέλλον του, λόγω της 

παρατεταμένης  χρονικής διάρκειας της πανδημίας. Βάσει στοιχείων, η οικονομική 

κατάρρευσή του ξεκίνησε από την έναρξη της επιδημίας, προς ενός έτους και πλέον, με 

ήδη, τότε, εκκρεμούσες οικονομικές υποχρεώσεις προς τρίτους, οι οποίες παραμένουν 

ακόμα ανεξόφλητες, λόγω μηδενικών εσόδων. Οι δε εργαζόμενοί τους παραμένουν, επί 

το πλείστον, άνεργοι, λαμβάνοντας, εν πολλοίς, επίδομα ανεργίας, ενώ οι εργοδότες 

τους δεν έλαβαν κανένα, ούτε, φυσικά, κάποιο επίδομα για την καραντίνα, ούτε καν 

κάποια οικονομική ενίσχυση, ενώ είναι βουτηγμένοι στα χρέη, εξαιτίας της κάθετης 

πτώσης των επαγγελματικών τους δραστηριοτήτων. Είναι δεδομένο ότι, ο ως άνω είναι 

ένας από τους πλέον πληττόμενους κλάδους, χωρίς διαφαινόμενη ελπίδα ανάκαμψης.  

 

Με δεδομένο ότι, μέρος αυτών των επιχειρήσεων θα οδηγηθεί (αν δεν έχει ήδη 

οδηγηθεί) σε οριστικό κλείσιμο, χωρίς κάποια έξωθεν παρέμβαση διάσωσης, 
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Eρωτάται o κ. Υπουργός: 

 

1. Προτίθεσθε να καταβάλετε κάποια οικονομική ενίσχυση στους ανωτέρω 

επιχειρηματίες, προκειμένου να εξασφαλιστεί η οικονομική τους επιβίωση; 

 

2. Προτίθεσθε να απαλλάξετε τους ανωτέρω επιχειρηματίες από κάποια τρέχοντα 

ανελαστικά για τους τελευταίους πάγια έξοδα (πχ δημοτικά τέλη σε λογαριασμούς 

ΔΕΚΟ); 

 

 

 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές  
 
 
Κυριάκος Βελόπουλος 
 
 
Κωνσταντίνος Χήτας 




